
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-08-29, § 21 

 
 Tid: 29 augusti 2006 kl 9.00 – 9.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 5 september 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Helena Bonnier 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (-) 

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande 
Kathléen Nilsson (m), tjänstgörande 
Per Ohlin (v) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Luis Lopez, Kommunal 
 

Tjänstemän 

 T f trafikdirektören Göran Gahm och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Eva Leijon, Christer 
Lundin, Anette Scheibe och borgarrådssekreteraren från roteln Claes Thunblad. 
 



  

Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade samtliga välkomna till höstens första 
nämndsammanträde. 

 
 § 21 

Verksamhetsuppföljning och nyttjandegradsundersökning avseende parkerade 
fordon våren 2006  
Dnr T2006-340-01813 
 
Trafikkontoret hade den 1 juli 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner redovisningen av verksamhetsuppföljning och 
 nyttjandegradsundersökning avseende parkerade fordon våren 2006. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) samt ledamöterna Jimmy Lindgren (s), Reine 
Meyer-Strömberg (s), Kåre Gustavsson (s), Margarita Pulido (s), Ann-Marie 
Strömberg (-) och Per Bolund (mp) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Per 
Ohlin (v) enligt bilaga F1. 
 
Ledamöterna Helena Bonnier (m), Ulf Fridebäck (fp) och Claes Fleming (fp) samt 
tjänstgörande ersättarna Berthold Gustavsson (m), Kathléen Nilsson (m) och Hannah 
Ekeroos (kd) enligt bilaga F2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

    Tillhör § 21, bilaga F1 
 
    Trafiknämnden 2006-08-29 
 
    Tillhör ärende 21 
 

Verksamhetsuppföljning och 
nyttjandegradsundersökning 
avseende parkerade fordon, våren 
2006 

 
Mirja Särkiniemi (s)                      

                                                   
Per Ohlin (v) 
Per Bolund (mp) 
Ann-Marie Strömberg (-) 

 
 
Särskilt uttalande 
 
Verksamhetsuppföljningen när det gäller parkerade fordon visar att 66,2 procent av de 
fordon som parkerat i innerstaden stod rätt parkerade våren 2006. Trots att det är en bit 
kvar till målet om procent rätt parkerade bilar går det att konstatera att utvecklingen nu 
går åt rätt håll. Under innevarande mandatperiod har en kraftfull förstärkning av 
trafikövervakningen genomförts, i form av ökad personalstyrka, bättre utbildning och 
ändamålsenlig teknik. Om dessa satsningar fullföljs finns alla förutsättningar att klara 
av uppsatt mål under kommande år. En fungerande parkeringsövervakning är en 
förutsättning för att trafiken i Stockholm ska flyta och för att trafiksäkerheten ska vara 
god. 
   
I sammanhanget är det viktigt att konstatera att trafikövervakningen, under den förra, 
borgerligt styrda mandatperioden, försämrades kraftigt. Antalet rätt parkerade bilar 
sjönk från 89 procent år 1998 till 59 procent år 2003 som en konsekvens av att 
övervakningen försämrades i takt med att antalet parkeringsvakter minskade. 
Trafikövervakning är en personalintensiv verksamhet och konsekvenserna borde ha 
kunnat förutses.  
  



  

    Tillhör § 21, bilaga F2 
 
    Trafiknämnden 2006-08-29 
 
    Tillhör ärende 21 
 

Verksamhetsuppföljning och 
nyttjandegradsundersökning 
avseende parkerade fordon våren 
2006 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 

 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Trots stora ord från den socialdemokratiska majoriteten, ligger dagens nivå på antal rätt 
parkerade fordon på densamma som under förra mandatperioden. Det har varit mycket 
snack och lite handling med andra ord. 
 


